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 Föreningens namn: Ockelbo ryttarförening 
Organisationsnummer: 885500-9109 

 
 
 

 Protokoll styrelsemöte 2024-11-03 

Närvarande på Teamsmöte : Svante Wallberg, Roland Fagerlund, Anna Andersson, och Malin 
Hermansson  
 
§ 1. Mötets öppnande: 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2. Val av ordförande, sekreterare och justerare:  
Till mötet valdes Svante Wallberg som ordförande, Anna Andersson som sekreterare och 
Malin Hermansson som justerare. 
 
§ 3. Fastställande av dagordning: 
Vi lägger till några punkter 
 
§4. Föregående protokoll  
 
§5. Inkomna skrivelser/motioner (B) 

Vi har fyra mejl som vi tar idag  
a) Ett mejl från Allmänna arvsfonden: vill ha en uppföljning kring ett projekt vi fick 

medel från dem till en hiss, Ida och Anna N har skickat svar till dem ang. detta förra 
fredagen. 

b) Vi har också fått förfrågan om att låna en foderhäst, Vi beslutar att meddela att det 
gör vi gärna. (B) 

c) Det har inkommit ett mejl från revisorerna om att vi måste prioritera att ta tag i 
frågan: hur det går med behörigheten till banken? Då vår kassör inte är här idag så 
får vi ta detta vidare till henne.   

d) Ett mejl har inkommit från verksamheten på förslag om höstlovsaktivitet med en 
Föreläsare, men då det kostar lite och är så nära inpå så beslutar vi att skjuta på det 
till ett senare tillfälle så vi kan få ut informationen i tid. (B) 
 

§6. Incidenter/olyckor:  
Inget rapporterat 
 
§7 Föreningstekniska delar: (B) 

Vi pratar kring att vi behöver bli bättre i våra roller och rutiner, allt ifrån hur vi ser till att 
svara i telefonen (dagtid), hur vi kommunicerar saker som måste lösas. Hur vi arbetar kring 
feedback kring bla våra sociala medier, att vi får ut information i tid, våra olika mejl. Att 
allt som rör lektioner/privatlektioner förs in i Hippokrates och därigenom skickas fakturor 
för att underlätta redovisningen, att fodervärdsridnings avtalen kollas igenom så de är 
aktuella.  

 
 

§8 Rapportering US:   
 
§9. Personalansvarig:  
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 Föreningens namn: Ockelbo ryttarförening 
Organisationsnummer: 885500-9109 

 
 
 

 Protokoll styrelsemöte 2024-11-03 

 
§10. Sponsoransvarig: (B) 
Vi beslutar att bjuda in till ett sponsormöte den 27/11 kl 18.30 detta för att försöka få ihop en 
grupp som kan arbeta för att få in fler sponsorer. (B) 
 
§11. Försäljningsansvarig:  

a) Ida har haft kontakt med Folkspel och Bingolotter är beställda, Vi MÅSTE komma ihåg 
att rapportera in ej sålda! 

b) En otroligt LYCKAD spökvandring, detta är något vi kommer vidareutveckla nästa år! 
 

§12. Anläggningsansvarig: (B) 
a) Vi beslutar att vi måste ta tag i och skruva ner sponsorskyltar som inte är aktuella. (B) 
b) Vi fortsätter vårt systematiska arbetsmiljöarbete efter besöket från Gästrike 

räddningstjänst.  
 

§13. Personal och ridskoleverksamhet:  
Vi har ej fått någon rapport ännu 
 
§14. Budget/Ekonomi: (B) 
Då kassören inte kunde närvara idag så har vi inga siffror att gå igenom, men vi beslutar att bjuda in 
kommunen till en uppföljning när oktober månad är slutfört med aktuella siffror. (B) 

 
§15. Privathästsidan: 
 
§16. Webbansvarig: 
 
§17. Tävlingskommittén:  
 
§18. Distrikts/förbundsmöten: 

Svante var med på en länk på tävling mötet där det fastställdes att vi fick våra tävlingar 2025 
som vi önskat! 

 
§19. Avstämning verksamhetsplan: 
Vi kommer vara på kyrkanshus den 9/11 då styrelsen och personalen har planering med 
RF/SISU. 
 
§20. Trivselregler:  
 
§21. Övriga frågor: (B) 

a) Vi pratar kring cafeterian om det kan vara så att man handlar på ”krita”. Vi beslutar 
om att sätta upp nya skyltar i cafeterian om att när man handlar så swishar man 
direkt så ingen spar ihop till större summor. (B) 
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 Föreningens namn: Ockelbo ryttarförening 
Organisationsnummer: 885500-9109 

 
 
 

 Protokoll styrelsemöte 2024-11-03 

b) Vi måste skicka in ansökan om medel för boxmattorna, Vi hade en punkt till dagens 
möte om hur mycket som kommit in, men då kassören inte är närvarande så vet vi 
idag inte.  

c) Vi beslutar att Svante kommer att ta en diskussion med en av de tidigare avhoppade 
styrelsemedlemmarna om ett återinträde i styrelsen. (B) 

d)  Vi kommer utifrån vårt bidrag vi fick från kommunen göra en pressrelease för att visa 
på vår tacksamhet att kommunen arbetar för möjlighet till en aktiv hälsa  

e) Utifrån vår sponsorgrupp som vi planerar att starta så kommer vi så småningom 
också arbeta vidare med fler arbetsgrupper vid evenemang.  

f) Vi kommer på julskyltningen närvara med tomtetåg, ponnyridning och försäljning av 
kransar. 

g) Vi har tagit beslut på att kolla av hur det ser ut med våra hästars sadlar och om det 
behövs det köpa in några bättre. Många av hästarna har besvär som behöver åtgärdas. 
Hästhälsan och våra hästars ryggar är A och O för att verksamheten ska fungera. 
 

§ 22.  Nästa möte:  
Vi bokar inte in något nytt styrelsemöte men vi har inbokad tid med Linda Widen på RF/ SISU 
den 9/11  
 
§23. Beslutsärenden:  
de ärenden som har ett (B) efter sig har vi tagit beslut på. 
 
§24. Mötet avslutas 
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 Protokoll styrelsemöte 2024-11-03 


Närvarande på Teamsmöte : Svante Wallberg, Roland Fagerlund, Anna Andersson, och Malin 
Hermansson  
 
§ 1. Mötets öppnande: 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2. Val av ordförande, sekreterare och justerare:  
Till mötet valdes Svante Wallberg som ordförande, Anna Andersson som sekreterare och 
Malin Hermansson som justerare. 
 
§ 3. Fastställande av dagordning: 
Vi lägger till några punkter 
 
§4. Föregående protokoll  
 
§5. Inkomna skrivelser/motioner (B) 


Vi har fyra mejl som vi tar idag  
a) Ett mejl från Allmänna arvsfonden: vill ha en uppföljning kring ett projekt vi fick 


medel från dem till en hiss, Ida och Anna N har skickat svar till dem ang. detta förra 
fredagen. 


b) Vi har också fått förfrågan om att låna en foderhäst, Vi beslutar att meddela att det 
gör vi gärna. (B) 


c) Det har inkommit ett mejl från revisorerna om att vi måste prioritera att ta tag i 
frågan: hur det går med behörigheten till banken? Då vår kassör inte är här idag så 
får vi ta detta vidare till henne.   


d) Ett mejl har inkommit från verksamheten på förslag om höstlovsaktivitet med en 
Föreläsare, men då det kostar lite och är så nära inpå så beslutar vi att skjuta på det 
till ett senare tillfälle så vi kan få ut informationen i tid. (B) 
 


§6. Incidenter/olyckor:  
Inget rapporterat 
 
§7 Föreningstekniska delar: (B) 


Vi pratar kring att vi behöver bli bättre i våra roller och rutiner, allt ifrån hur vi ser till att 
svara i telefonen (dagtid), hur vi kommunicerar saker som måste lösas. Hur vi arbetar kring 
feedback kring bla våra sociala medier, att vi får ut information i tid, våra olika mejl. Att 
allt som rör lektioner/privatlektioner förs in i Hippokrates och därigenom skickas fakturor 
för att underlätta redovisningen, att fodervärdsridnings avtalen kollas igenom så de är 
aktuella.  


 
 


§8 Rapportering US:   
 
§9. Personalansvarig:  
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 Protokoll styrelsemöte 2024-11-03 


 
§10. Sponsoransvarig: (B) 
Vi beslutar att bjuda in till ett sponsormöte den 27/11 kl 18.30 detta för att försöka få ihop en 
grupp som kan arbeta för att få in fler sponsorer. (B) 
 
§11. Försäljningsansvarig:  


a) Ida har haft kontakt med Folkspel och Bingolotter är beställda, Vi MÅSTE komma ihåg 
att rapportera in ej sålda! 


b) En otroligt LYCKAD spökvandring, detta är något vi kommer vidareutveckla nästa år! 
 


§12. Anläggningsansvarig: (B) 
a) Vi beslutar att vi måste ta tag i och skruva ner sponsorskyltar som inte är aktuella. (B) 
b) Vi fortsätter vårt systematiska arbetsmiljöarbete efter besöket från Gästrike 


räddningstjänst.  
 


§13. Personal och ridskoleverksamhet:  
Vi har ej fått någon rapport ännu 
 
§14. Budget/Ekonomi: (B) 
Då kassören inte kunde närvara idag så har vi inga siffror att gå igenom, men vi beslutar att bjuda in 
kommunen till en uppföljning när oktober månad är slutfört med aktuella siffror. (B) 


 
§15. Privathästsidan: 
 
§16. Webbansvarig: 
 
§17. Tävlingskommittén:  
 
§18. Distrikts/förbundsmöten: 


Svante var med på en länk på tävling mötet där det fastställdes att vi fick våra tävlingar 2025 
som vi önskat! 


 
§19. Avstämning verksamhetsplan: 
Vi kommer vara på kyrkanshus den 9/11 då styrelsen och personalen har planering med 
RF/SISU. 
 
§20. Trivselregler:  
 
§21. Övriga frågor: (B) 


a) Vi pratar kring cafeterian om det kan vara så att man handlar på ”krita”. Vi beslutar 
om att sätta upp nya skyltar i cafeterian om att när man handlar så swishar man 
direkt så ingen spar ihop till större summor. (B) 
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b) Vi måste skicka in ansökan om medel för boxmattorna, Vi hade en punkt till dagens 
möte om hur mycket som kommit in, men då kassören inte är närvarande så vet vi 
idag inte.  


c) Vi beslutar att Svante kommer att ta en diskussion med en av de tidigare avhoppade 
styrelsemedlemmarna om ett återinträde i styrelsen. (B) 


d)  Vi kommer utifrån vårt bidrag vi fick från kommunen göra en pressrelease för att visa 
på vår tacksamhet att kommunen arbetar för möjlighet till en aktiv hälsa  


e) Utifrån vår sponsorgrupp som vi planerar att starta så kommer vi så småningom 
också arbeta vidare med fler arbetsgrupper vid evenemang.  


f) Vi kommer på julskyltningen närvara med tomtetåg, ponnyridning och försäljning av 
kransar. 


g) Vi har tagit beslut på att kolla av hur det ser ut med våra hästars sadlar och om det 
behövs det köpa in några bättre. Många av hästarna har besvär som behöver åtgärdas. 
Hästhälsan och våra hästars ryggar är A och O för att verksamheten ska fungera. 
 


§ 22.  Nästa möte:  
Vi bokar inte in något nytt styrelsemöte men vi har inbokad tid med Linda Widen på RF/ SISU 
den 9/11  
 
§23. Beslutsärenden:  
de ärenden som har ett (B) efter sig har vi tagit beslut på. 
 
§24. Mötet avslutas 
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